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Plats och tid Tingsbacka, sammanträdesrum Nasa, måndagen den 21 oktober 2013, 

klockan 08.45 – 10.35. 
 Politikerträff utan tjänstemän 08.45-09.00. 
 
Beslutande Britta Flinkfeldt Jansson (S), ordförande 

Veronica Burman (S), ledamot 
Pernilla Lestander (S), ledamot 
Mari-Teres Ögren (S), ledamot 
Rolf Laestander (S), ledamot 
Ulf Ottosson (C), ledamot 
Doris Johansson (C), ledamot 
Alf Sundström (FP), ledamot 
Elisabeth Bramfeldt (V), ledamot 

 

 
 
Övriga deltagare Lena Sundström, kommunsekreterare 

Ingela Edholm Forsberg, utvecklingsstrateg § 173 
Cathrin Söderberg, Hornavanskolan § 173. 
Fredrik Westerlund, utvecklingsenheten § 173 

 

 
 
Utses att justera Elisabeth Bramfeldt 
 
 
Justeringens tid och plats Torsdagen den 24 oktober 2013, klockan 8.00, enheten för nämndservice. 
 
 
Underskrifter Sekreterare     Paragrafer: 169 - 183 
  Lena Sundström 
 
 
 Ordförande     
  Britta Flinkfeldt Jansson 
 
 
 Justerande     
  Elisabeth Bramfeldt            
 
 

  ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2013-10-21 
 
Datum för anslags uppsättande 2013-10-25 Datum för anslags nedtagande 2013-11-18 
 
Förvaringsplats för protokollet Enheten för nämndservice. 
 
 
Underskrift    
 Anette Labba 
 
  Utdragsbestyrkande 
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  Utdragsbestyrkande 

 



ARJEPLOGS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sida 
 Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen 2010-10-21 3  
 
 
 
 
 Ks § 169 
 Godkännande av dagordning 
  
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Godkänna föreslagen dagordning. 
 _____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 170  
 Tillväxt i Arjeplogs kommun 
 
 Rapporten gäller för tiden från 3 september och till idag, 2013-10-14. 
 Den 19-20 september träffades Akademi Norr-kommunerna tillsammans 

med företrädare för olika lärosäten för att diskutera hur utbildningsfrågorna 
kan tas vidare. Vi upplever ett visst motstånd mot att förlägga utbildningar 
ute i våra kommuner och ibland en lite förlegad syn på vad som faktiskt är 
möjligt att göra, och detta behöver vi ta tag i. Ett strålande exempel är hur 
man i Australien hanterar utbildningsfrågor – många gånger med precis 
samma förutsättningar som vi, långa avstånd och en gles 
befolkningsstruktur. Här pratar man nu om ”Blended learning” som ett 
begrepp där utbildning ges på andra sätt och inte alls särskilt ”campus”-
orienterat. Vi vet ju att utbildning och tillväxt hör ihop och det är 
bekymmersamt med vår låga utbildningsnivå. 

 
 Kommunbygderådet, med representanter från de olika byarna träffades den 

25 september för att utbyta information och fortsätta arbetet framåt i 
serviceprojektet. BIAK har valt att inte vara byarnas representanter i rådet. 
Diskussionerna är viktiga och det breda engagemanget från de olika byarna 
är bra. Hemläxan att prioritera i Byautvecklingsplanen är inte färdiggjord 
utan kvarstår att redovisa. Frågor om bredband i och utanför centralorten, 
hur man vill lyfta fram olika besöksmål utifrån natur och kultur, hur LIS-
områdena bör uppdateras samt frågan om Silverexpressens fortlevnad 
diskuterades. 

 
 Den 25:e genomfördes även en träff i Arvidsjaur med Swedish Lapland. 

SWL har hittills varit en paraplyorganisation ägd av de olika 
destinationsbolagen i länet samt att en del andra organisationer är 
inblandade/berörda. Man vill nu göra på ett annat sätt och ta en annan roll 
vilket enligt mitt förmenande skulle vara välkommet. Organisationen vill 
arbeta funktionsorienterat i s f geografiskt och man menar bl a att det idag 
är hindrande att alla goda resurser inte är tillgängliga för alla då 
huvudmännen till de olika projekt som bedrivs är så många. Min fråga om 
även Sorsele är välkomna in i arbetet besvarade jakande, och vi skulle 
därmed kunna hitta andra samarbetsformer än polcirkelprojektet. Idag är 
organisationen norrbottnisk med förstärkning av Skellefteå. Vårt 
destinationsbolag är mycket angelägna att SWL får fortsätta jobba och ta 
denna nya roll i vårt turismutvecklingsarbete. 

 
 Vid kommunförbundets styrelse, 26:e sep, diskuterades också frågan om 

Swedish Lapland och styrelsens beslut blev att ge Roger Kemppainen i 
uppdrag att, till nästa styrelsesammanträde, tillsammans med Swedish 
Laplands VD skriva ett förslag till beslutsunderlag där nuläget beskrivs och 
projektet under 2014 samt att de skissar på en koppling till kommande Eu-
projekt.  forts 

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 170  
forts Tillväxt i Arjeplogs kommun 
 
 På samma möte lyssnade vi även till Tony Blomqvist, VD IT Norrbotten. 

Hans budskap är att man måste bygga ut fiberlösningar för att få hållbar 
kapacitet för stadsnäten och att en samverkanslösning bör göras för länet. 
IT Norrbotten anser att Norrbotten måste digitaliseras snabbare och strävar 
efter att alla i Norrbotten ska ha tillgång till 100 megabite fiber till 2020. Vad 
gäller bredbandsutbyggnaden har Norrbotten tidigare varit rankad på 2:a 
plats men nu halkat ner till 6:e plats. Tony Blomqvist föreslog en konferens 
med diskussioner om gemensam strategi och där ett eventuellt gemensamt 
beslut för länet kan nås samt att målet ska vara att vi som län tar oss tillbaka 
till en 2:a plats. 

 Frågan om fortsatt finansiering av North Sweden European Office lyftes 
också. Vi ser att det haft mycket stor betydelse för bl a skrivningarna inför 
den nya strukturfondsperioden att vi har en egen organisation på plats och 
alla ställde sig positiva till en fortsatt finansiering. (Kostar 3,70 per inv och 
år) 

 
 Vid träff med länsstyrelsen den 14 september samt på 

kommunikationspolitiska rådet den 4 oktober diskuterades såväl den 
nationella transportplanen som länstransportplanen. Vi kan konstatera att 
frågan om ”E11” nu lyfts i den nationella transportplanen med hänvisning till 
den kommande byggnationen av Tjernfjellstunneln (vilken fråga bekräftas av 
Nordlands Fylke vid vår träff i Bodö den 10 oktober då man berättade att 
fylket har för avsikt att förskottera de 50 miljoner man avsatt för att om 
möjligt skynda på processen med själva bygget).  

 Så här säger Länsstyrelsen själva: 
 Riksväg 95 (framtida europaväg? Tjernfjellstunneln) 

Sist men inte minst kommer vi påtala Rv 95 som en viktig mellanriksväg 
som ofta nästan glöms bort i hanteringen hos trafikverket. Rv95 är för 
väldigt många transportupplägg den genaste vägen från nord Norge till BD 
och AC och vidare söderut. Men idag klarar inte vägen av vissa trsp pga 
den bristande kvalitén på norsk sida och många transportörer väljer andra 
vägar pga den bristande standarden som inte minst vintertid är direkt farlig. 
Norrmännen har nu med objektet Tjernfjellstunneln mellan 2018-2023 i sin 
Nasjonal transportplan, vilket skulle åtgärda detta problem. Vägen kommer 
efter detta med all sannolikhet att få en ökad betydelse för trsp systemet. 
Därför anser vi att man bör ta i beaktande att uppgradera vägen till 
europaväg.  

   forts 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 170  
forts Tillväxt i Arjeplogs kommun 
 
 I planen föreslås även att samtliga vägar med en medeldygnstrafik över 

2000 fordon max får ha 80 km/h om vägen inte är mötesseparerad. 
 I förslaget till länstransportplan är nu gc-vägen mellan Kraja och 

industriområdet nedprioriterad, vilket vi kommer att protestera mot. 
 Den 10 oktober åkte jag och Kent Ögren tillsammans med företrädare för 

kollektivtrafiksmyndigheterna för Norr- och Västerbotten till Nordlands Fylke 
i Bodö för att diskutera Silverexpressens fortlevnad. Fylket presenterade 
sina kostnader för kollektivtrafik (1,2 miljarder) och för Silverexpressen (1,7 
miljoner). Man menade att linjen är för dyr, att för få personer åker och att 
godset idag finner andra vägar mellan länderna (ofta via Oslo). Vi 
argumenterade för att bussen dels är inskriven i våra trafikplaner och att den 
därför inte bara kan tas bort på svensk sida samt att vi anser att bussen 
borde ges en ny prövoperiod där vi med gemensamma ansträngningar 
marknadsför linjen som ett alternativ för både gods och persontrafik. Vår 
hemläxa från det mötet är att inom tre veckor återkomma med siffror kring 
godspotentialen, hur marknadsföringen borde kunna se ut och vilka som 
borde vara kunder. Vid presidiemötet idag berättade Malin Westling att man 
tydligen ska öppna en gruvlinje i Rognan och att det ju faktiskt därför kan 
finnas intresse för svenska elever att gå skola i Norge vilket kanske kan 
stärka argumentationen (att norska elever går skola här hos oss var 
fylkesrådet omedveten om). 

 
 Arjeplog 2013-10-14 
 Britta Flinkfeldt Jansson, KSO  
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Rapporten läggs till handlingarna. 
 _____ 
 
 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 171  
 Kommunchefens rapport 
 
 Undertecknad är sedan första oktober formellt installerad på posten och 

dessa två veckor har ägnats åt att få en överblick över verksamheten och 
situationen samt att utarbeta en prioritetsordning för det fortsatta arbetet. 
Det finns en mängd levande ärenden att sätta sig in i och ytterligare en hel 
del att ta tag i för framtiden. Sammantaget är dock läget positivt och 
organisationen ser en hel del potentiella förbättringsområden att jobba med. 

 
 Vid sidan om ett par strategiska rekryteringar som snabbt måste 

genomdrivas är det av yttersta vikt att få styrfart och kontroll på de olika 
förändringsprocesser som pågår inom kommunen samtidigt som löpande 
verksamhet ska fungera. Först ut i prioriteringen är att genomarbeta ett 
förslag till nya reglementen och delegationsordningar inför införandet av den 
nya politiska organisationen. Ett par strategiska rekryteringar står också 
högt upp på listan. Omstruktureringsprojektets olika delar behöver dessutom 
koordineras. Det är av yttersta vikt för projektets möjlighet till genomförande 
men även framgång att ha en kontinuerligt koordinerad process, tids- och 
informationsplan. Därför kommer ledningsgruppen att träffas under en 
heldag i början på november för att börja planlägga detta arbete. 

 
 Vidare har överenskommelse i ett ganska långdraget rättsfall inom 

arbetsrättens område nåtts. Kommunen har, på inrådan av SKLs jurister, för 
tvistens lösning stått fast vid erbjuden summa i enlighet med tidigare 
företrädares direktiv. Det bedöms av juristerna som avgörande att 
kommunen stått fast vid sina tidigare ställningstaganden för att uppnå en 
lösning i det här läget.  

 
 Vad gäller samverkan i stort hoppas vi i skrivande stund att kunna få till ett 

möte för att kunna slutföra rekryteringen av ny gemensam ekonomichef 
tillsammans med Sorsele. Representanter från Skellefteåregionen har 
dessutom varit på besök och träffat representanter från kommunens 
verksamheter som ett led i en förstudie syftande till att kartlägga möjligheter 
till ett utvecklat samarbete inom Skellefteregionen.  

 
 Arjeplog 2013-10-15 
 Ann Engberg, kommunchef 
  
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Rapporten läggs till handlingarna. 
 _____ 
  

 
 
  
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 172  
 Samhällsutvecklingschefens rapport 
 
 En avsyning av den nyproducerade fjärrvärmeanläggningens status den  
 16 oktober har klarlagt att en mängd allvarliga anmärkningar ännu inte har 

avhjälpts. En ytterligare efterbesiktning och en särskild besiktning enligt 
gällande entreprenadbestämmelser kommer därför att äga rum den 29-30 
oktober. En andel, motsvarande 4 % av den återstående 
entreprenadsumman, kommer fortlöpande att innehållas till dess att 
återstående anmärkningar till fullo har avhjälpts.  

 Framtagande av upphandlingsunderlag för av energibesparande åtgärder 
vid sporthallen/badhuset fortgår. En generalentreprenad planeras att inledas 
under våren 2014. 

 Upphandlingen av vägentreprenaden för Galtispoudavägen avbröts under 
hösten då vi insåg att det arbete vi projekterat och beställt inte skulle ge den 
vägstandard vi önskade. Vi kommer att omprioritera de åtgärder som krävs 
för att få vägen i så bra skick som möjligt med de medel som avsatts. En ny 
upphandling kommer därför att äga rum under vintern 2013-14. 

 Åklagarens förundersökningar avseende misstanke om miljöbrott vid VA-
verksamhetens anläggningar i Slagnäs och Arjeplog/Vaukaselet har lagts 
ned eftersom brott ej har kunnat styrkas. Planerade åtgärder vi Selet 
kommer att verkställas under våren/sommaren 2014 efter att medel har 
beviljats och att minimal grumling i vattnet, i enlighet med länsstyrelsens 
krav, kan uppnås. Planerade åtgärder för att ytterligare skador i fastigheter 
ska undvikas kommer att verkställas då begärda medel för ny larmutrustning 
finns tillgängliga. 

 Entreprenaden vid Slagnäs markbädd kommer inom kort att vara avslutad. 
Kostnaderna för projektet kommer dock att överskrida beviljade medel med 
ca 160.000 kr. En av anledningarna till detta är ökat behov av masstransport 
till annan uppläggningsplats påkallat av MBR-nämnden efter utförd 
kalkylerring av projektets kostnader. 

 Ett tillägg till gällande avtal om biobränsle har träffats med entreprenören 
och en ny entreprenör, (Sveaskog), om leverans av bränsle till 
anläggningen, vilket innebär att de två entreprenörerna levererar ca. hälften 
var och att ett fördelaktigare bränslepris har uppnåtts. 

 Ärendebalansen vid förvaltningens båda kontor är, av kända skäl, fortsatt 
hög. Handläggning av bygglov och fysisk planering prioriteras, i enlighet 
med kommunstyrelsens begäran, alltjämt högt framför andra 
ärendegrupper.  
2013-10-18 
Christer Andersson, samhällsutvecklingschef 

 
KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
Rapporten läggs till handlingarna.  
_____ 

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 173  
 Information vid mötet 
 
 Cathrin Söderberg, Hornavanskolan 

- Marknadsföring av gymnasieskolan. 
 

 Fredrik Westerlund, utvecklingsenheten 
- Varumärkesplattform. 

 
Britta Flinkfeldt Jansson 
- Utestående kundfordringar 
- Internationellt Centrum för Lokal Demokrati, ICLD. 

Seminarium i Stockholm 23-24 oktober 2013. Studiebesök av 
borgmästare från en kommun i Zambia 25 oktober 2013. 

 _____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 174 Ks 2013/308 
 Kommunal turistisk samverkan 
 

Sammanfattning av ärendet 
Rese- och turistnäringen är en av Sveriges snabbast växande näringar och 
omsatte 2010 ca 254 miljarder kronor. Internationella besökare står för ca 
93 miljarder kronor av omsättningen. I och med fokus på platser och 
geografier skapar turismen stora värden i forma av sysselsättning och 
ekonomi där den används i ett större system. 
2010 presenterades en nationell strategi för svensk besöksnäring med 
visionen att fördubbla omsättningen i besöksnäringen till 2020 och en 
ökning av exportmogna destinationer från dagens 15 till 35 under samma 
tid. 
Norra Sverige har goda geografiska och kulturella förutsättningar att 
överträffa det nationella fördubblingsmålet. Det kan innebära långsiktiga 
effekter i form av arbetstillfällen, profilering samt inflöde av inhemskt och 
utländsk kapital. 
 
För att möjliggöra denna utveckling kan kommunerna gemensamt bygga en 
bred plattform som attraherar investeringar och entreprenörskap i en miljö 
där offentlig och privat sektor samarbetar. En sådan samverkan måste även 
möjliggöra satsningar som sker över administrativa gränser. Med en 
samverkan finns en större möjlighet att de nationella initiativ som startats 
upp kan komma denna del av landet till godo. För det krävs dock en bättre 
och mer strategisk kommunövergripande samverkan. 

 
Den kommunala samverkan ska ta avstamp i några kommungemensamma 
intressen: 
- Samordna och påverka gemensamma utvecklingsinsatser 
- Infrastruktur 
- Tillgänglighet 
- Möjliggörare för destinationsbolagens samverkan 

 
Norsjö kommun har öppnat för att vara sammanhållande kommun och för 
att ansvara för att det under 2013 skrivs en gemensam strategi för fortsatt 
kommunalt samarbete mellan Sorsele, Arjeplog, Malå, Arvidsjaur, Norsjö 
och Skellefteå kommuner vad avser turistisk samverkan. 
 
Till samarbetet knyts en styrgrupp bestående av respektive kommunalråd 
och en arbetsgrupp bestående av lämpliga tjänstemän. 
 
De kostnader som kan uppstå i samarbetet sammanställer Norsjö kommun 
årligen. Kostnaderna fördelas enligt modellen 25000 kr per kommun plus 2 
kronor per invånare i maximal kostnad. 
 
  forts 

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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forts Ks § 174 Ks 2013/308 
 Kommunal turistisk samverkan 

 
En fördelning mellan kommunerna beräknad efter folkmängd 2013-06-30 
ger följande:  
 
I  invånare    kronor 
Skellefteå  72 025  169 050 
Arvidsjaur    6 456  37 912 
Norsjö  4 175  33 350 
Malå  3 187  31 374 
Arjeplog  3 026  31 052 
Sorsele  2 620  30 240  
 
Arbetet bör kunna påbörjas så snart alla kommuner tagit sina beslut. 

 
 Beslutsunderlag 
 Skrivelse från Norsjö kommun, 2013-08-23. 
 Protokollsutdrag Sorsele kommunstyrelsen, 2013-09-17 § 130. 
 Protokollsutdrag Arvidsjaur kommunstyrelsen, 2013-06-17 § 138. 
  
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Arjeplogs kommun ställer sig bakom arbetet med en gemensam turistisk 

samverkan. 
1. Resurser avsätts för framtagande av en gemensam strategi för det 

fortsatta samarbetet. 
2. Norsjö kommun får i uppdrag att vara sammankallande för det 

gemensamma arbetet och framtagandet av en strategi. 
3. Alla kostnader som är gemensamma beslutas i arbetsgruppen. 
4. Årligen avsätts maximalt 25 000 kronor + 2 kronor/invånare för att täcka 

kostnader för basadministration/koordinering av arbetet, eventuella 
konsultinsatser och andra gemensamma kostnader. 

5. Delta i det gemensamma arbetet i minst tre år. 
6. Utse kommunalrådet Britta Flinkfeldt Jansson att ingå i styrgruppen. 
7. Utse Michael Reinholdsson, VD Argentis AB att ingå i arbetsgruppen. 

 
Medelsanvisning: Kommunstyrelsens budget ansvar 030, verksamhet 003. 
 
Beslutsexpediering 
Norsjö kommun 
Arvidsjaurs kommun 
Malå kommun 
Sorsele kommun 
Skellefteå kommun 
Utvecklingsensheten 
Argentis AB 
_____ 

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 175  Ks 2013/269 439 
 Projektbidrag för projekt Framtidsvecka i Norrbotten 
  

Sammanfattning av ärendet 
Naturskyddsföreningen Norrbotten ansöker om 25 000 kr i medfinansiering 
för projektet ”Framtidsvecka i Norrbotten” och att Arjeplogs kommun deltar 
med olika självfinansierade arrangemang under veckan. Projektets syfte är 
att arrangera/samordna och marknadsföra en veckas publika arrangemang 
under våren 2014 i Norrbottens alla kommuner. 
Arrangemangen ska ha ett hållbarhets- och omställningsperspektiv. Hela 
projektet beräknas pågå mellan 2013-06-01 till 2014-12-31. Enligt 
kostnadsbudgeten har projektet en total budget på 2 080 000 kr. 
Projektledarkostnader uppgår till 700 000 kr och egen personal till 400 000 
kr. Det senare är Naturskyddsföreningens egen personal. Finansiering har 
sökts från Länsstyrelsen, Norrbottens Läns Landsting samt länets 
kommuner.  
 
Enligt uppgift från naturskyddföreningens lokala förening finns inget starkt 
lokalt engagemang för genomförandet av veckan.  

 
 Bedömning 
 Arrangemang med syfte att bidrar till arbetet för långsiktigt hållbar 

samhällsutveckling är i linje med lokala och regionala mål- och 
styrdokument. Det finns också en redan påbörjad satsning som heter 
Norrbottens hållbarhetsvecka ”See” som planeras genomföras årligen och 
genomfördes första gången i år med bred uppslutning från regionala 
utvecklingsaktörer och kommuner.  Framtidsvecka i Norrbotten och 
Norrbottens hållbarhetsvecka har stora likheter och kan komma att 
konkurrera med varandra på ett sätt som riskerar att försvaga 
arrangemangen.  

 
Beslutsunderlag 
Ansökan om projektbidrag från Naturskyddsföreningen Norrbotten för 
projekt Framtidsvecka i Norrbotten, 2013-07-08. 
Tjänsteutlåtande, utvecklingsstrategen, 2013-10-06. 
 
KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
Avslå naturskyddsföreningens ansökan om medfinansiering, samt uppmana 
föreningen att undersöka möjligheterna att samordna satsningarna med 
genomförandet av Norrbottens hållbarhetsvecka 2014. 
 
Beslutsexpediering 
Naturskyddsföreningen Norrbotten. 
Utvecklingsenheten. 
_____ 

 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 176  Ks 2013/304 864 
 Ansökan om stöd till Arjeplogs Filmfestival 14-16 februari 2014 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Arjeplogs Filmfestival ansöker om bidrag med 15 000 kronor till nästa års 

10-års jubileum.   
 
 Filmfestivalen anordnas för tionde året 14-16 februari 2014. 
 Filmfestivalens syfte är bland annat att lyfta fram film som ett uttryckssätt 

som berör människor i alla åldrar samt skapa ett forum där man får mötas 
kring film och existentiella frågor. 

  
 Beslutsunderlag 
 Ansökan om stöd till Arjeplogs Filmfestival 2014, 2013-08-22. 
 Protokollsutdrag, kommunstyrelsen 2012-09-10, § 116. 
   

KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Bevilja bidrag till Arjeplogs Filmfestival 2014 med 15 000 kronor. 
 
 Medelsanvisning: ansvar 030, verksamhet 003. 
 
 Beslutsexpediering 
 Arjeplogs Filmfestival. 
 _____ 
  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 177  Ks 2013/127  
 Synpunkter på förslag till Länstransportplan för Norrbottens län 2014-2025 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Länsstyrelsen har på regeringens uppdrag tagit fram ett förslag till 

rubricerad plan för regional transportinfrastruktur fram till 2025.  
 Kommunen ges möjlighet att lämna synpunkter senast 31 oktober  
 
 Bedömning 
 Det är angeläget att kommunen nyttjar tillfället att lämna synpunkter utifrån 

bl. a lokala, regionala styrdokument för utveckling och tillväxt och planerna 
på norsk sida gränsen. Utvecklingsenheten granskar förslaget och hämtar in 
synpunkter från samhällsutvecklingsförvaltningen och Argentis. Med 
anledningen av remissens omfattning och den korta remisstiden föreslås att 
kommunstyrelsen delegerar till ordföranden att avge yttrande i ärendet.   

 
 En sammanställning av synpunkterna lämnas till kommunstyrelsens 

sammanträde 2013-10-21. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Delegation ges till kommunstyrelsens ordförande att lämna synpunkter på 

förslag till Länstransportplan för Norrbottens län 2014-2025. 
 
 Beslutsexpediering 
 Kommunstyrelsens ordförande. 
 Utvecklingsstrategen. 
 _____ 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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Ks § 178 Ks 2013/354   
Inlandets Kulturtåg 2014 
 

 Sammanfattning av ärendet  
Under 2014 kommer Inlandsbanan driva olika kultturaktiviteter runt banan 
som man kallar ”Inlandets kulturtåg 2014”.  Man har under år 2013 
finansierat en projektledare som arbetat fram olika projektidéer för 
utveckling på och runt Inlandsbanan. År 2014 kommer de att fortsätta 
finansiera aktiviteter för att stärka inlandet med kulturen som dragkraft och  
söker nu samarbetspartners och medfinansiärer till ett gemensamt 
kulturarbete under Kulturhuvudstadsåret, samt för etablering av hållbara 
samarbetsformer för framtiden. Man erbjuder möjlighet till 
samarbetspartners och medfinansiärer att under 2014 års sommarmånader 
resa med och använda Inlandsbanan för att marknadsföra sin 
kommun/verksamhet i första hand via sitt kulturarbete, sina 
kulturarrangemang/produktioner, sina kulturarbetare. Det handlar förutom 
om det egna arbetet och aktiviteterna om medfinansiering alltifrån  
20 000 - 50 000 kronor. 
 
Utvecklingsenheten har berett ärendet genom intern remiss till berörda 
kommunala funktioner och till externa aktörer. Flera av grannkommunerna 
har ännu inte tagit ställning till ett eventuellt deltagande.  

 
 Bedömning 
 Under förutsättning att andra kommuner deltar och det kan avsättas lokala 

samordningsresurser bedöms ett deltagande intressant och i linje med 
kommuns målsättningar. Ärendet måste dock beredas ytterligare innan 
slutligt ställningstagande och anmälningstiden går ut kommande vecka.  

 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Delegation ges till kommunstyrelsens ordförande att besluta om eventuell 

medfinansiering till Inlandets Kulturtåg 2014 ur verksamhet 0032 offensiva 
satsningar.   

 
 Beslutsexpediering 
 Kommunstyrelsens ordförande. 
 Utvecklingsstrategen. 
 _____ 
 
 
 
 
 
 
 
  
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 179 Ks 2013/320 
 Halvpension för boende på det särskilda boendet Tallbacken 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Kommunstyrelsen, 2013-06-10 § 124, uppdrog till socialnämnden att utreda 

konsekvenserna av att erbjuda även halvpension för boende på 
servicehuset Tallbacken. 

 Redovisas på kommunstyrelsens arbetsutskott den 9 september 2013. 
 
 Beslutsunderlag 
 Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2013-06-10 § 145. 
 Skrivelse av socialchef Eija Lugnet och MAS Anna-Karin Alnqvist,  

2013-08-07: Konsekvenserna av att erbjuda halvpension på Tallbacken. 
 Protokollsutdrag socialnämndens arbetsutskott, 2013-08-13 § 115. 
 Protokollsutdrag socialnämnden 2013-08-27, § 94. 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Lägga skrivelsen från socialchef Eija Lugnet och Medicinskt ansvarig 

sjuksköterna, MAS, Anna-Karin Alnqvist till handlingarna. 
 
 Beslutsexpediering 
 Socialchefen. 
 MAS. 
 ___ 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 180 
 Revidering av sammanträdesplan för kommunstyrelsen och dess 
 arbetsutskott 2013   
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Flytta planerat sammanträde för kommunstyrelsen och dess arbetsutskott 

2013-11-18 till 2013-11-19. 
 
 Beslutsexpediering 
 Enheten för nämndservice. 
 _____ 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 181 Ks 2013/287 189 
 Inrättande av tjänsteman i beredskap (TIB) inom kommunerna i 

räddningsregion SAMLAS (Sorsele-Arvidsjaur-Malå- Lycksele-Arjeplog-
Storuman)    

 
 Sammanfattning av ärendet 
 Allt fler kommuner inser behovet av att ha en tjänsteman i beredskap, TIB. 

Detta har blivit särskilt tydligt i samband med kriser av olika slag, t.ex. 
tsunamin i Asien 2004, stormen Gudrun 2005 eller pandemin 2009. Även 
myndigheter som Länsstyrelsen, Smittskyddsinstitutet, Polisen m.fl. 
efterlyser en säker väg att komma i kontakt med kommunerna efter 
kontorstid. Situationer när en sådan beredskap behövs är ganska sällsynta 
men desto allvarligare. 

 
 Bedömning 
 Då våra kommuner är små är det svårt och kostsamt att ordna en speciell 

beredskaps-funktion bland ansvariga personer. Liksom i andra liknande 
situationer få vi därför förlita oss på samarbete med grannarna. Mellan 
kommunerna i SAMLAS finns sedan länge en väletablerad och väl 
fungerande räddningschefsberedskap, RCB, som även skulle kunna nyttjas 
för detta ändamål. RCB har redan idag något av en nyckelfunktion när viktig 
information ska till eller från en kommun efter ordinarie kontorstid. 

 RCB har till sitt förfogande samtliga kommuners hela 
räddningstjänstorganisationer vilket innebär att cirka 50 st. har beredskap 
samtidigt. Av dessa är 9 st. befäl och dessa skulle kunna användas för att 
starta upp flera kommuners krisorganisationer samtidigt. 

 Allvaret i de situationer när en kommun behöver en TIB gör att enighet och 
acceptans måste vara stor. Likaså att mandatet är tydligt. Beslutet om 
inrättande av TIB bör därför fattas på en hög politisk nivå. 

 De kostnader detta förslag skulle medföra torde ungefär motsvara en liten 
gräsbrand och kan därför med lätthet rymmas inom räddningstjänstens 
befintliga ramar.  

 
 Kommunstyrelsen, 2013-09-09 § 158, återremitterade ärendet för ytterligare 

handläggning och utredning om ersättningsfrågan 
 
 Beslutsunderlag 
 Tjänsteutlåtande, räddningschef Hans-Eric Jonsson, 2013-08-08. 
 Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2013-09-09 § 158. 
 Yttrande från räddningschef Hans-Eric Jonsson, 2013-09-24. 
 Protokollsutdrag Kommunstyrelsens allmänna utskott, Sorsele kommun, 
 Au § 63/2013. 
 
   forts 
  
Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 181 Ks 2013/287 189 
forts Inrättande av tjänsteman i beredskap (TIB) inom kommunerna i 

räddningsregion SAMLAS (Sorsele-Arvidsjaur-Malå- Lycksele-Arjeplog-
Storuman)    

 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Inrätta funktionen som tjänsteman i beredskap, TIB, med utgångspunkt  
 från att uppdraget ingår i kostnaden för räddningschef i beredskap (RCB) 

och därmed inte medför tillkommande kostnader. 
 
 Beredskapssamordnaren får i uppdrag att komplettera reglementen och 

andra styrdokument så att räddningschef i beredskap kan fullgöra uppdraget 
som TIB och starta upp hela eller delar av kommunens krisorganisation. 

 
 Beslutsexpediering 
 Räddningschef Hans-Eric Jonsson. 
 Beredskapssamordnare Leif Johansson. 
 Krisledningsnämnden. 
 SAMLAS-kommunerna. 
 _____ 
    
 
 

  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 182 
 Redovisning av delegeringsbeslut 
 
 Sammanfattning av ärendet 
 Kommunstyrelsen har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande och 

tjänstemän i enlighet med kommunstyrelsens delegeringsordning. 
 
 Dessa beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär 

inte att kommunstyrelsen omprövar eller fastställer delegeringsbesluten. 
Däremot får kommunstyrelsen återta lämnad delegering eller föregripa ett 
beslut i ett enskilt ärende av den som fått beslutanderätten genom att själv 
ta över ärendet och fatta beslut. 

 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Inga beslut finns att redovisa till dagens möte. 
 _____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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 Ks § 183  
 Delgivningar 
 
 KOMMUNSTYRELSENS BESLUT 
 Inga delgivningar finns att redovisa till dagens möte. 
 _____ 
 
 

 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Justerandes sign 
 
 
 
 
 

  Utdragsbestyrkande 
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